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Bericht vanuit het bestuur   
 
Beste vrienden van het CDA Oosterhout, 
 
Het kan u in de afgelopen maanden niet ontgaan zijn: de landelijke 
verkiezingen staan voor de deur. Met veel nieuwe gezichten, op hoge 
posities in het politieke veld, is dit voor mij één van de bijzonderste 
verkiezingen, die ik heb meegemaakt.  
 
De kandidatenlijst van het CDA gaf mij veel vertrouwen. Ik hoor onze 
kernwaarden weer steeds meer naar voren komen en dat is ook wat ik 
hoopte voor deze verkiezingen: dat we onze identiteit weer terug mogen 
vinden.  
 
Het stemt mij positief dat steeds meer mensen toch naar het politieke 
midden trekken. Daar waar wij met het CDA al jaren zitten, is nu een 
groter speelveld geworden. Ik hoop dat we daarmee in Nederland minder 
polariseren en steeds beter gaan inzien dat we het toch echt samen 
moeten oppakken. Niet alleen wijzen naar de politiek en het ambtelijk 
apparaat, maar juist naar jezelf. Wat kun jij voor een ander betekenen? 
 
Hoe de verkiezingen ook gaan uitpakken: De komende jaren zullen de 
gemeenten minder geld krijgen uit Den Haag. Velen miljarden zullen 
richting Brussel gaan en dat gaan we allemaal merken. De begroting voor 
Oosterhout moest al bijgesteld worden en onze fractie is daar kritisch op. 
Het is heel belangrijk om nu beslissingen te nemen en deze niet verder uit 
te stellen. Oosterhout wil graag weten waar het aan toe is.  
 
Genoeg om ons de komende periode druk over te maken, maar als eerste 
is natuurlijk uw kruisje in het stemhokje aan de beurt. Met deze eerste 
belangrijke stap kunnen we SAMEN weer gaan werken aan een sterk CDA!  
 
Op 18 november voeren we een straatcampagne op de hoek van de 
Kerstraat en de Markt tussen 13.00u en 16.00u. 
Op 19 november is er tussen 13.00u en 15.00u een speciale editie van het 
kletscafé in de foyer van De Bussel. Antje van Beers zal daar, als 
jongerenkandidaat voor de Tweede Kamerverkiezingen, het CDA 
vertegenwoordigen. U bent meer dan welkom!  
 
Namens alle bestuurs- en fractieleden wensen we u goede verkiezingen 
toe. 
 
 

Natascha Bakx, algemeen bestuurslid CDA Oosterhout 
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Fractienieuws 
 
  
 
 

 
Info uit de fractie 
 
 

Na de rustige zomerperiode is onze fractie weer vol van start gegaan. 
Naast de verschillende wijkbezoeken en informatiebijeenkomsten (Dorst, 
SDG, Water/Riolering, Veiligheid), stonden natuurlijk ook andere 
belangrijke onderwerpen op de agenda van de raadsvergadering. Een 
onderwerp wat tot veel discussie leidde (en verdeeldheid in de coalitie) 
was de verhoging van de kosten voor gehandicaptenparkeerplaatsen. Wij 
bleken een sleutelpositie te hebben en hebben uiteindelijk voorgestemd na 
toezegging van de wethouder dat er na één jaar geëvalueerd zou worden 
en dat gespreid betalen mogelijk zou zijn. Het verbinden aan kosten aan 
deze plaatsen is, naar ons idee, een manier de kosten tot uitdrukking te 
brengen en om mogelijk te voorkomen dat in het halve centrum op 
kenteken wordt geparkeerd. Zeker in het centrum is deze ruimte schaars. 
Of dit echt werkt is de vraag natuurlijk, vandaar de evaluatie.  
Ten aanzien van het Zonnepark Dorst heeft onze fractie tegengestemd én 
voorgestemd. De overweging dat landbouwgrond wordt ingeruild voor een 
zonnepark was voor mij de reden om tegen te stemmen. Petro was van 
mening dat aan alle voorwaarden, ook inspraak, was voldaan. In de fractie 
kwamen we er niet uit. Daarom is voor deze oplossing gekozen, waar wij 
uiteraard geen gewoonte van willen maken. In de regel zijn wij het 
gelukkig met elkaar eens.  
De propositie Oosterhout-Oost was voor ons uiteraard van groot belang. 
We stemden in, maar niet voordat we aandacht hadden gevraagd voor 
een proces MET de inwoners. Het plan voor de 250 flexwoningen verdient 
in die zin zeker geen schoonheidsprijs. En andere zorgen waren er ook. De 
onzekerheden ten aanzien van bepalende partijen en de N629, kunnen het 
proces nog in de wielen rijden. In die zin was de behandeling van de 
"Ontwikkelstrategie Stedelijke Regio Breda-Tilburg en 
Ontwikkelperspectief Stedelijk Brabant" een goed geplaatst volgend 
agendapunt. Daar uiteraard ook onze zorgen met name dat een nieuwe 
bestuurslaag werd gecreëerd. Wij zijn van mening dat de andere 
samenwerkingsverbanden (Baronie, Amerstreek) ook voldoende aandacht 
moeten krijgen.  
Tot slot hebben wij onze visie mogen geven op en gestemd over de 
begroting van 2024-2027. Grote tekorten worden voorzien en een 
schuldquote van groter dan 130%, diep in het rood. En verder is een 
investeringsbedrag van 110 miljoen euro voorzien in 2024. Met een 
dergelijke begroting konden wij niet instemmen, ondanks enkele 
amendementen. Het feit dat het minimabeleid "on hold" is gezet en het 
prijsopdrijvend effect, was voor ons reden om ook tegen de 
startersleningen te stemmen. We zijn niet tegen deze leningen, maar we 
vinden dat een pas op de plaats nodig is, gezien de financiële situatie. We 
zullen de situatie van de gemeentefinanciën nauwgezet in gaten houden 
het komende jaar en de wethouder aanspreken op de resultaten. De 
coalitie wil geen enkel plan loslaten, maar volgend jaar zal blijken wat het 
bestuursakkoord waard is, wanneer de strategische heroriëntatie wordt 

besproken.  
Tot zover de belangrijkste "wapenfeiten" van onze fractie. Vanaf deze 
plaats willen wij graag onze waardering uitspreken voor onze steunfractie 
die elke week trouw onze open fractievergadering bezoekt. En met 
resultaat, we voelen ons gesterkt en gesteund door hen. Onze bijdragen 
en inbreng is sterker, veel dank hiervoor! En natuurlijk ook een bedankje 
aan Paul, die elke raadsvergadering in het publiek zit. Even met elkaar 
praten en reflecteren in de pauzes, het maakt ons raadwerk tot iets wat 
we als CDA samen doen. Samen bouwen, samen voor Oosterhout! 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
Anco Bakx 
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Actueel uit de raad 
 
 
In maanden augustus tot en met 
oktober 2023 stonden een aantal zaken 
op de raadsagenda die hier worden 
toegelicht. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Raadsvergadering augustus tot en met oktober 2023 
 
 

In oktober stond Propositie Oosterhout-Oost op de agenda. Het is 
ontzettend belangrijk om vanaf het startpunt de zaken goed op te zetten. 
Tijdens de raadsvergadering heeft onze fractie zich hard gemaakt voor de 
inwoners van Oosteind. Zo is er duidelijke gemaakt dat de 
gesprekspartners in Oosteind goed geraadpleegd moeten worden, is er 
meer aandacht voor de toekomst van de agrarische sector, komen er 
voorzieningen dichtbij het dorp, komt er ruimte voor goede wandel- en 
fietsroutes en ruimte voor ruiterpaden. Tevens is er voor eens en altijd 
duidelijk gesteld hoe de grenzen van Oosteind liggen in de bijdrage van 
Petro Trommelen (‘Ja, zodra je de A27 over bent, ben je echt al in 
Oosteind’).  
Hoewel dit natuurlijk al een prachtig resultaat is, is Petro nog een stapje 
verder gegaan: Hij heeft het hele college uitgenodigd voor een wandeling 
door Oosteind, om met eigen ogen te kunnen zien over welk gebied het 
precies gaat en hoe belangrijk het is om oog te blijven houden voor de 
prachtige omgeving. Deze wandeling heeft tot een hoop inzichten geleid 
en werd door het college warm ontvangen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vanaf de publieke tribune 
 
Bijna elke maand ga ik naar het gemeentehuis om vanaf de publieke 
tribune de raadsvergadering te volgen, maar ook onze fractieleden te 
steunen. 
Vanaf daar merk je goed de twee raadsleden van het CDA scherp gevolgd 
worden. 
Verschillende raadsleden van de andere partijen kijken uit naar de 
bijdragen van het CDA. Tevens krijgen onze raadsleden van het CDA veel 
vragen van andere partijen over hoe het CDA over de agendapunten 
denkt.  
Het is best interessant om de raad te volgen vanaf de publieke tribune: je 
voelt je meer verbonden met de politiek, onze raadsleden en ook met de 
andere politiek geïnteresseerden op de tribune. 
Ik nodig u dan ook graag uit om ook een keer te komen kijken in het 
gemeentehuis en de raadsvergadering vanaf de publieke tribune te 
beleven. 

 
Elke maandagavond probeer ik de fractievergadering bij te wonen. Als je 
maar met twee raadleden in de raad zit, is de agenda dikwijls veel te lang. 
Wij proberen ze met de steunfractie zo veel mogelijk te steunen bij de 
verschillende agendapunten. Er zijn minstens 4 leden als steunfractie, die 
de raadsleden helpen om het standpunt van het CDA goed weer te geven. 
Dit is ook een goede aanvulling als je de raadsvergadering wilt volgen, 
omdat je dan precies weet hoe de standpunten zijn ingenomen. Een 
aanrader! 
Groet, 
 
Paul van der Westen. 
Voorzitter CDA Oosterhout. 
 
 
 
 
 
Alle stukken voor de raadsvergadering kun je terugvinden op 
https://oosterhout.notubiz.nl/ , waarvandaan je ook de 
raadsvergaderingen online kunt volgen. Uiteraard kun je de 
raadsvergadering ook bijwonen in de raadszaal van de gemeente 
Oosterhout. 

https://oosterhout.notubiz.nl/
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Bericht uit Brabant 

 
  

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

Debat bestuursakkoord 2023-2027  

 
Na weken onderhandelen en het door de partijen gekozen reces, is er 
gedebatteerd over het nieuwe bestuursakkoord in Brabant. Wat het CDA 
betreft is het akkoord meer een coalitiekookboek geworden met achterop 
de koks die het moeten gaan uitvoeren. Het is een beginnerskookboek, 
vol recepten. Een soort All You Can Eat concept maar wanneer de 
gerechten af zijn, wat het gaat kosten en hoe de bereiding is, lezen we 
niet terug in het akkoord. 
 
Enkele voorbeelden die het CDA niet begrijpt en antwoord op heeft 
gevraagd naar aanleiding van het debat: de prijs van het buskaartje stijgt 
met een inflatiecijfer, maar welk inflatiecijfer wordt niet genoemd. De 
motorrijtuigenbelasting stijgt de komende 4 jaar met 2,5% per jaar, maar 
dit is dan weer onafhankelijk van het inflatiecijfer. Voor 145 
provinciemedewerkers gaat het contract verlengd worden. 22 miljoen per 
jaar! Even snel gerekend is dit €151.724 per medewerker. Dit is hopelijk 
een tikfout. Graag duidelijkheid! Wat men moet doen en wanneer lezen 
we niet terug. 
 
Deze concreetheid missen we in dit akkoord. Er wordt veel verkend en 
onderzocht, maar wat gaat er nu precies gedaan worden? De 
stallendeadline wordt voor een aantal sectoren 1,5 jaar uitgesteld. 
Concrete plannen ho maar! Daarnaast zochten we als CDA-fractie 
tevergeefs naar het participatietraject. De titel van het kookboek is dan 
ook zeker niet: Heel Brabant bakt. Het kookboek is incompleet en onaf, 
een potpourri van verschillende keukens. 
 
Verder hebben we als CDA ook aanvullende vragen gesteld. Allereerst 
over de leefbaarheid en vitaliteit en kleine kernen en de vraag of hier ook 
plaats is voor woningbouw. Er wordt 6 miljoen extra vrij gemaakt voor 

Mobiliteit maar waar dit geld aan besteed gaat worden is onduidelijk: een 
goedkoper buskaartje, nachtlijnen, fietsverbindingen of extra buslijnen 
naar kleine kernen?  Brabant zet zich in voor het oplossen van knelpunten 
die de spoordoorsnijdingen in onze provincie met zich meebrengen. Kan 
nu elke gemeente waar dit aan de orde is een verzoek voor 
ondertunneling indienen? Of gaat de coalitie de spoorlijn verleggen? 
 
Het opruimen van drugsdumpingen betaalt het college de komende 
periode uit rijksgelden. Maar als dit geld van de rijksoverheidsbeleid is dan 
hebben wij daar niets over te zeggen. Hoe gaat het college dit 
verantwoorden? Nieuwe werklocaties dienen zorgvuldig en vraaggericht 
ontwikkeld worden. Wat is zorgvuldig? Wanneer wel en wanneer niet? 
Wanneer is XL-logistiek van toegevoegde waarde? Want dan mag dit 
alsnog gerealiseerd worden. Er kunnen volgens u alleen windmolens 
komen, als de buurt akkoord is. Tegelijkertijd zet de nieuwe coalitie in op 
de energietransitie. Dit lijkt ons uitdagend. 
 
Verder was voor het CDA ook onduidelijk wat werd bedoeld met 
mogelijkheden die stoppende agrariërs mogen toepassen. Rondom 
agrariërs was er sowieso veel onduidelijkheid: Als agrariërs maatregelen 
hebben getroffen om stikstof te reduceren worden ze 20 jaar gevrijwaard. 
Over welke maatregelen hebben we het hier? Is dit minder dieren houden, 
een nieuwe stal? Of misschien een vloer? Wat valt hieronder? En als er 
maatregelen komen uit de rijksoverheid, waar staan we dan? 
 
Pas-melders krijgen een lage prioriteit bij handhaving. Dat klinkt heel 
mooi, maar is dit nu wel of niet handhaven? Als er een juridische 
procedure aangespannen gaat wordt door een derde partij, dan gaat de 
rechter oordelen met alle gevolgen van dien. De pas-melders verdienen 
nu eindelijk zekerheid. Er gaan pachtgronden uitgegeven worden, is dit 
meerjarige pacht? Dit is belangrijk als er geen kunstmest of 
bestrijdingsmiddelen gebruikt mogen worden, agrariërs moeten kunnen 
investeren in hun te bewerken grond. Blijft voor de sectoren anders dan 
melkvee -en kalverhouderij de aanvraagdatum van 1 oktober 2023 
bestaan? Hoe kunnen varkenshouders en geitenhouders aan hun 
verplichtingen van stalaanpassingen voldoen nu alle vergunningaanvragen 
on hold staan? Vreemd dat er verschil wordt gemaakt tussen 
melkveehouders en de varkenshouders. Terwijl in het begin van het 
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kookboek staat dat iedereen gelijk is. U bent het toch met ons eens dat de 
intensieve veehouderij de grootste reductie gerealiseerd heeft? Er is nu 
weer gekozen voor opschuiven van de datum. We zijn al een keer met 
120 km per uur tegen een vangrail geknald. Nu gaan we weer het risico 

van de gevolgen van een juridische procedure bij de agrariër leggen. Het 
CDA wil graag dat er samen met de sector samen gezocht wordt naar 
oplossingen. De sector is daartoe bereid. Voor het CDA is het ook erg 
vreemd dat alleen de landbouwsector verder is uitgewerkt, terwijl de 
coalitie zegt dat iedereen gelijk is. Dan zouden de andere sectoren als 
industrie, mobiliteit en luchtvaart toch ook verder uitgewerkt moeten 
worden in dit akkoord? Waarom is die keuze niet gemaakt? Daarnaast 
hebben wij in de pers gelezen dat er ook gereedschap in de tas zit waarbij 
het intrekken van vergunningen niet wordt uitgesloten. Hoe gaat deze 
coalitie dit financieel compenseren aan de agrariërs? Uit welke gelden gaat 
dit dan betaald worden? Wat is dan een verleende vergunning waard? Dit 
mag en kan zeker geen instrument zijn wat we willen inzetten. 
 
Ook het vervoeren van minder gevaarlijke stoffen is een ambitie van de 
nieuwe coalitie maar om hoeveel minder dit dan gaat blijft onduidelijk. Er 
wordt verder gesteld in het akkoord dat de woningbouw vooral 
gestimuleerd gaat worden in gebieden waar woningen in hoog tempo 
gerealiseerd kunnen worden. Dit gaat volgens het CDA betekenen dat er 
bepaalde gemeenten waarbij dat hoge tempo niet mogelijk is, achterop 
raken. Het CDA mist in dit akkoord de senioren. Deze hele belangrijke 
doelgroep komt totaal niet terug. Nergens benoemd. Er zijn 120.000 
Brabantse senioren die niet alleen zorg en aandacht vragen, maar die zich 
ook breed inzetten als vrijwilliger in sportclubs zorg coöperaties, cultuur 
en sociale activiteiten, wat ons betreft de smeerolie om de Brabantse 
samenleving draaiende te houden. Dit kan dan toch geen knetter sociaal 
akkoord genoemd worden? Het woord starter komt zeggen en schrijven 1 
keer terug in een boekwerk van 60 pagina’s. Deze doelgroep heeft het 
grootste probleem op de woningmarkt in Brabant. En smeekt om 
oplossingen. Hier is totaal geen aandacht voor. 
 
Het CDA zat met een waslijst aan vragen maar de nieuwe coalitiepartners 
verzaakte om het grootste deel van deze vragen te beantwoorden. 
Hiermee werd het CDA genoodzaakt om tegen dit nieuwe coalitieakkoord 
te stemmen. De stemverklaring van het CDA bestond uit drie knellende 
punten: allereerst stallen deadline welke is opgenomen in het 
bestuursakkoord is voor het CDA niet acceptabel. Dit zit hem in de data en 
het verschil wat gemaakt wordt tussen de verschillende sectoren. Dus 
tussen melkvee en kalverhouders enerzijds en geiten en intensieve 
veehouderij anderzijds. Ten tweede is het een akkoord die wat ons betreft 
te weinig onderbouwd is, waarbij veel financiële uitgaven onvoldoende 
worden onderbouwd. Zo kon de 145 miljoen euro extra voor personeel 
niet verklaren. Ten slotte zat er geen plan van aanpak bij het akkoord. Het 
CDA zou graag zien dat het kookboek voor beginners eerst 
gecomplementeerd gaat worden. 
 

Ronnie Buiks 
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Vacatures: 

 
 
 
 
 
 

Werving van nieuwe leden en talenten 
 
Steunfractielid: 
 
CDA Oosterhout is een partij die al jaren een stevige positie heeft in het 
politieke landschap van onze gemeente. Het CDA Oosterhout staat bekend 
als brede volkspartij in het politieke midden, die voor alle inwoners 
aanspreekbaar is. De koers is gericht op stimuleren van eigen 
verantwoordelijkheid van inwoners met daarbij een sociaal gezicht voor 
mensen die hulp nodig hebben 
 
Met twee zetels in de gemeenteraad is het hebben van een steunfractie 
essentieel. Op dit moment hebben we iedere maandagavond om 19.30u 
een fractieoverleg. Dat wil zeggen dat de fractie de komende 
raadsstukken bespreekt. De leden van de steunfractie mogen altijd 
aansluiten. Het fijne aan de steunfractie is de expertise en interesse, die 
de verschillende steunfractieleden met zich meebrengen. Zo kan onze 
fractie met maximale input de raadsvergadering in.  
 
Heb jij ook een expertise of interesse, welke voor de raadsvergaderingen 
toegevoegde waarde heeft? Schroom dan niet om je aan te melden. Je 
bent meer dan van harte welkom.  
 
Aanmelden kan via fractie-secretaris Anco Bakx: ancobakx@gmail.com 
 
 
Algemeen bestuurslid: 
 
CDA Oosterhout is op zoek naar een of twee nieuwe bestuursleden. We 
willen je van harte uitnodigen om te solliciteren. 
 

De nieuwe bestuursleden vullen de standaardtaken (voorzitter, 
penningmeester, secretaris) aan binnen het bestuur. In het bestuur zijn er 
portefeuilles beschikbaar voor onder andere ledenwerving, communicatie, 
organisatie van algemene politieke activiteiten voor de vereniging en 
doelgroepenbeleid. De verdeling van portefeuilles gaat binnen het bestuur 
in goed overleg. De tijdsbesteding vergt buiten verkiezingstijd enkele uren 
per maand. 
 
Heb je belangstelling voor deze vacature? Stuur dan een mail naar 
info@cdaoosterhout.nl. Voor vragen over deze vacature, kun je contact 
opnemen met de voorzitter, Paul vd Westen (06-51950088). 
 
 
Redactielid:  
 
Ben jij door deze nieuwsbrief meer op de hoogte van CDA Oosterhout èn 
zou jij ons willen ondersteunen bij het opstellen van deze nieuwsbrief? 
Dan zoeken wij jou!  
Als redactielid heb je gevoel voor wat de leden willen lezen en ga je actief 
de benodigde input verzamelen. Samen stellen we dan de nieuwsbrief 
samen en kan deze naar de leden verspreid worden.  
 
Meld je aan voor de redactie via info@cdaoosterhout.nl. Voor vragen kun 
je contact opnemen met secretaris Kees de Kok (06-29309856) 
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